
 Zápis z konference Sdružení rodičů a přátel školy při Základní škole 
v Ústí nad Orlicí, Komenského 11, z. s. 

konané dne 9. října 2018 
 
Celkový počet členů konference: 25 
Přítomno členů konference: 21 
Omluveni: 4 
 
Jednání konference zahájil její předseda Mgr. Lenka Ludvíčková. 
 
Předsedající konstatoval, že konference je usnášeníschopná. 
 
(1) Program jednání konference. 

Předseda přednesl návrh na program jednání konference a osobu ověřovatele 
zápisu z jednání konference. 
 
Návrh na program jednání: 
 
1. Schválení programu jednání 
2. Volba předsedy spolku 
3. Schválení Zprávy o hospodaření za školní rok 2017/2018 
4. Schválení Rozpočtu na školní rok 2018/2019 
5. Schválení příspěvku SRPŠ na školní rok 2018/2019 
6. Různé a závěr 
 
Návrh usnesení: 
 
Konference schvaluje navržený program jednání a určuje Ludmilu 
Johnovou jako ověřovatele zápisu z jednání konference. 
 
K předloženému návrhu nebyly vzneseny žádné připomínky, proto bylo 
o návrhu dáno hlasovat. 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 21, Proti: 0, Zdrželo se: 0. 
Usnesení bylo schváleno. 
 

 
(2) Volba předsedy spolku 

Na funkci předsedy spolku byl navržen Ing. Vladimír Lavička. 
 
Návrh usnesení: 
 
Členská schůze volí předsedou spolku Ing. Vladimíra Lavičku. 

 
K předloženému návrhu usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky, proto 
bylo o návrhu dáno hlasovat. 

 
Výsledek hlasování: 
Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 1. 



Usnesení bylo schváleno. 
 
 

(3) Schválení Zprávy o hospodaření za školní rok 2017/2018 
Předseda předložil ke schválení Zprávu o hospodaření za školní rok 
2017/2018. 
K předložené Zprávě nebyly vzneseny žádné připomínky, proto bylo o Zprávě 
dáno hlasovat. 

 
Návrh usnesení: 
 
Konference schvaluje Zprávu o hospodaření za školní rok 2017/2018. 

 
K předloženému návrhu usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky, proto 
bylo o návrhu dáno hlasovat. 

 
Výsledek hlasování: 
Pro: 21, Proti: 0, Zdrželo se: 0. 
Usnesení bylo schváleno. 
 

(4) Schválení Rozpočtu na školní rok 2018/2019 
Předseda předložil ke schválení návrh Rozpočtu na školní rok 2018/2019. 
K předloženému návrhu nebyly vzneseny žádné připomínky, proto bylo  
o návrhu dáno hlasovat. 

 
Návrh usnesení: 
 
Konference schvaluje Rozpočet na školní rok 2018/2019. 

 
K předloženému návrhu usnesení nebyly vzneseny žádné připomínky, proto 
bylo o návrhu dáno hlasovat. 
Výsledek hlasování: 
Pro: 21, Proti: 0, Zdrželo se: 0. 
Usnesení bylo schváleno. 
 

(5) Schválení příspěvku SRPŠ na školní rok 2018/2019 
Předseda předložil ke schválení výši příspěvku SRPŠ na školní rok 
2018/2019, který činí 100,- Kč na žáka. 
K navržené výši příspěvku nebyly vzneseny žádné připomínky, proto bylo  
o výši příspěvku dáno hlasovat. 

 
Návrh usnesení: 
 
Konference schvaluje příspěvek SRPŠ na školní rok 2018/2019 ve výši 
100,- Kč na žáka. 
K předloženému návrhu výše příspěvku nebyly vzneseny žádné připomínky, 
proto bylo o návrhu dáno hlasovat. 

 
Výsledek hlasování: 
Pro: 21, Proti: 0, Zdrželo se: 0. 



Usnesení bylo schváleno. 
 

(6) Různé 
a) Informace ředitele školy 
školní rok 2017/2018 
- bezpečnost na školních akcích – poděkování pedagogům, žákům  

a rodičům 
- hodnocení AKADEMIE 
- informace o testování žáků 4., 5. a 9. tříd 
- práce speciálního pedagoga 

 školní rok 2018/2019 
- koncepce rozvoje školy (na stránkách školy) 
- nárůst administrativy  
- stavební plány – výměna oken, plášť budovy, úprava prostranství  

před školou 
- opravy ve třídách (obložení), oprava střechy 
- zapojení do projektů na nové učebny 
- kulturní akce – Vánoční jarmark, Loučení deváťáků  

 b) diskuse 
 -    kdo spolupracuje na projektech 
 -    hřiště u ŠD, chodník u ŠJ 
 -    elektronická ŽK 
 -    počty žáků ve třídách 
 - inkluze – práce asistenta pedagoga, speciálního pedagoga 
 
Zapsala: Mgr. Lenka Ludvíčková, předseda 
 
 
Ověřila: Ludmila Johnová 


